

# Kanaha



## TECHNICAL INFORMATION

### Structure:

Steel frame structure and wooden agglomeration class E1 panels.

### Springing:

The back is made of hard or cellulose wood fibre panels.  
The seat is supported by hard or cellulose wood fibre panels.

### Cushions Padding:

Back cushions made of down and frayed polyester fibre.  
Seat cushions in non-deformable polyurethane foam, density 35 kg/cbm, Tecnoform and down covered.

### Cover:

In Fabric or Microfiber removable. In leather partially removable.  
Leather's colour of the armrests available in CR01 Natural, CR02 Dark Brown, CR03 Dove-Grey, CR04 Black, CR05 Grey; optional back panel available in this colours.

### Feet:

Metal base available in two colours Anthracite and Dark Brown or Brown Bronzed finish.

### TECHNICAL INFORMATION

The bronzed brown finishing of Kanaha is unique of its kind. Its peculiarity is the non-uniformity and the continuous chromatic mutation. In contact with the leather, the material undergoes a transformation that brings to the achievement of the final color depending on the frequency of the alteration. The chromed-satinized-titanium, technical term of the productive process, guarantees that the metal part of your sofa Kanaha will not be similar to any other sofa. Every element will be unique, naturally colored by the epidermal release of the people that cure it.

**The realization of the leather elements, unlike the ones in fabric, can require additional stitchings: this is due to the natural origin of leather.**

Seat height from ground cm. 43

Seat depth cm. 60

Back structure height cm. 62

## INFORMATIONS TECHNIQUES

### Structure:

Structure en charpente d'acier et panneaux de particules de bois en classe E1.

### Suspension:

Dossier en panneaux de fibre de bois dure ou cellulose.  
Assise avec suspension en panneaux de fibre de bois dure ou cellulose.

### Rembourrages:

Coussins dossier en vraie plume d'oie et flocons de fibre polyester.  
Coussins assise en mousse de polyuréthane indéformable, densité 35 kg/m<sup>3</sup>, revêtus de tissu Tecnoform et de vraie plume d'oie.

### Revêtement:

Revêtement: en tissu ou microfibre complètement déhoussable, pour la version en cuir structure non déhoussable, coussins déhoussables.  
Accoudoirs disponibles en Cuir Régénéré, dans les couleurs CRO1 Naturel, CRO2 Marron, CRO3 Taupe, CRO4 Noir, CRO5 Gris, en option est aussi disponible panneau dos avec les mêmes finitions.

### Pieds:

Pietement en métal teinté dans les couleurs de laqué Anthracite et Marron ou bronzé.

### INFORMATIONS TECHNIQUES

La finition Bronzé du modèle Kanaha c'est unique dans son genre. Sa spécificité c'est le non uniformité et la continue mutation chromatique. Au contact avec la peau, le matériau, ou la finition c'est en continue évolution, change en continuation et arrive à la coloration définitive dans une période variable en fonction à l'utilisation.  
Le Chromé Titan satiné, appellation technique qui explique la procédure productive, garantit que les parties métalliques de votre canapé KANAHA ne seront sûrement égales à aucun autre canapé, même se produit de la même façon. Chaque pièce sera unique, coloré naturellement du relâchement épidermique de celui qui avec le gère avec soin quotidienne.

**Compte tenu de l'origine naturelle des peaux utilisées, les éléments en cuir peuvent nécessiter des coutures supplémentaires par rapport aux éléments en tissu.**

Hauteur Assise cm. 43

Profondeur assise cm. 60

Hauteur structure derrière coussins dossiers cm. 62